

Huaxia South Chinese School Weekly News

Jan. 19, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六（1/20）中文学校正常上课。

下面是本周的通知：

1. 华夏南部的春节晚会将在 2 月 3 日举行，除了传统的文艺演出，晚餐和游戏外，这次会有魔术师前来助阵。还另外新增一个礼物交换环节，各家准备一份\$25 左右的礼物，并领取号码牌，参与的家庭可以随机抽取别人准备的礼物，让我们一起热热闹闹的过一个有惊喜的春节。

本周 PTA 桌继续出售餐票，成人\$12, 儿童\$8，除非天气原因活动改期，将不予退票。

2. 《迎新春》壁画展

在举办 2/3/18 春节联欢会的同时，学校也要举办最受孩子们喜爱的《迎新春》壁画展。学校已经买好了 200 张壁画纸，周末会由各班老师发给学生。

主题：狗年迎春旺旺旺

要求：可以学生自己独立完成，也可以兄弟姐妹或父母全家一起画。画面要喜庆、吉祥、积极向上、颜色鲜艳。

收集时间：请下周（1/28）带来交给班级老师

3. 本周 TA 们会到各个班级（中文课和文化课）给老师和孩子们拍集体照。

4. 华夏南部，华夏东部，华夏爱迪生，三校联合，要搞事啦。本周开始报名选桌子。

撩动的心弦；不变的乡愁

故乡那么远；却又这么近

他乡遇故知；共庆岁月中

你我同欢聚；相逢贺新春

华夏三校，首次联袂，限量 200 位，正装西式自助晚宴+娱乐，就在 2 月 25 日。儿童前 50 位价格特惠。

细节请看传单，购票请联系三校负责人。

座位以收到票款为准，除不可抗力取消外，所有门票不退不换，先到先得。

接受现金支票付款，支票抬头：Huaxia South Chinese School.

接受 PAYPAL: hxsouthprincipal@gmail.com，每张票加收 \$1 手续费。

春季注册已经开始。文化老师和中文老师持续招募中。[请和我们联系 principal@hxsouth.org](mailto:principal@hxsouth.org)。

南部中文学校的家庭们，感谢你们的参与和支持。

叶晶
华夏南部中文学校校长
2018年1月19日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

The school will be on this Saturday (1/20).

Here's this week's news:

1. This year's New Year Celebration will be on Feb 3rd. Except the traditional performance, dinner and games, we will have a magician join us. At the same time, we will have a new activity - gift exchange, each family prepare a gift around \$25, and you will have a number when you drop off the gift, you can randomly pick gift prepared by other families. Wish we all have a wonderful New Year surprise.

The dinner ticket will be sold on PTA desk this Saturday, \$12 for adult and \$8 for children. Those tickets are non-refundable unless the celebration was canceled or changed to another day due to the weather condition.

2. Thanks for our Vice Dean Mrs. Wang Jie hosting the poster exhibition of Chinese New year. This is one of our school's traditions. Please see this year's requirement.

Topic: The year of dog - year of prosperity

The poster will be displayed on Feb 3rd, the New Year celebration day. *For your convenience, the school has prepared the poster paper. Teachers will hand out to the students this week. You can draw by yourself, or invite your parents, your sibling to join you.*

Please bring your poster to your teacher next weekend (1/27)

3. This week, TAs will come to classrooms (Chinese and Culture classes) to take classroom picture.

4. Huaxia South, Huaxia East Brunswick and Huaxia Edison will team up to organize a Chinese New Year celebration Gala. Tickets start to sell this weekend. Please see attachments for details.

The spring registration is on.

Thanks for your support and involvement as always!

Best Regards,
Joyce Chau
HX South Chinese School Principal
01/19/2018